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Tid och plats 28 mars 2017 kl. 14.000–16.00, Sessionssalen i kommunhuset i Broby 

  

Närvarande Sofia Nilsson (C), ordförande 
Sven-Arne Persson (S), vice ordförande 
Erling Emsfors (M) 
Inger Kjellberg 
Astrid Sjöström 
Lennart Bengtsson 
Jan Erlandsson 
 

Ledamöter 

 

Ersättare Anette Rosén 
Knut Leyden  

Övriga närvarande Roger Wåhlin, utvecklingsledare 
Lena Svensson, äldrepedagog (gem info med KHR) 
Pernilla Hallberg, enhetschef (gem info med KHR) 
Charlotta Lundberg, utvecklingsstrateg 
Kerstin Wanstadius, sekreterare 

 

 

Justerare Astrid Sjöström 

  

Justeringens utförande Torsdagen 2017-04-06 kl. 14.00, Kommunhuset, kundtjänst 

  

Underskrifter  Paragrafer 1-9 

  

 Sekreterare Kerstin Wanstadius 

   

 Ordförande Sofia Nilsson (C) 

   

 Justerare Astrid Sjöström 
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§ 1 

Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet.  
 
§ 2 

Val av justerare 
Astrid Sjöström väljs att justera protokollet. 
 
§ 3 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.  
 

§ 4 

Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkänns.  
 
§ 5 

Svar på frågor från pensionärsorganisationerna 

Fråga: Nya taxorna för äldreomsorgen, vad får man för pengarna? 
Svar: Det sker ingen förändring av vad man har rätt till. Det är enbart taxorna som förändras. 
Anledningen är att staten minskar på statsbidraget och kommunerna kan då kompensera 
intäktsminskningen genom att höja maxtaket. De som idag har reducerad avgift berörs inte av 
någon höjning. 
 
Fråga: Vårdplanering på CSK hur länge får man vänta? 
Svar: När kommunen får information om att vårdplanering kan ske bokar kommunens 
biståndshandläggare tid för vårdplanering. Den sker dagen efter, om informationen från 



    
 
 
  
 
 

 

 
 
  

Protokoll - Kommunala Pensionärsrådet 

2017-03-28 

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande 
 
 

Sid 3/6 
 

 

sjukhuset inkommit före klockan 12.00. Idag gäller att personen ska kunna komma hem inom 
5 dagar, blir det senare får kommunen betala dygnskostnad.  
 
Fråga: Införa trygg hemgång i kommunen 
Svar: Det pågår ett projekt med syfte att skapa trygg hemgång då en ny betalansvarslag 
beräknas träda i kraft årsskiftet 2017/2018. Detta påverkar kommunernas tid för att ta hem 
kund från sjukhus. Idag gäller 5 dagar, förutom för psykiatrin där 30 dagar gäller. Med den 
nya lagen gäller 3 dagar för alla. Förhoppningsvis kan lägesrapport om projektet lämnas på 
nästa möte.   
 
Fråga: Varför stannar ej cheferna kvar ex. enhetschefer 
Svar: Det finns olika anledningar till att medarbetare slutar, exempelvis att de erbjudits annat 
arbete. 
 
Fråga: Färre personal hos pensionärerna/planering 
Svar: Ett av målen för hemtjänsten är att förbättra kontinuiteten. En del i det arbetet är 
förändringen av hemtjänstens lokalisering. 
 
§ 6 

Rapporter 
Lena Svensson lämnar rapport om arbetet med  

Förebyggande hembesök – förra året ssk 84 åringar, 68 personer – 28 % hade insatser SoL, 49 
hembesök. Man mår bra överlag, 25 % mår mycket bra, många både handlar och lagar mat 
själva. 78 % användere mobiltelefon, 22 % internet. 

Rapport skickas med protokollet 

80-åringar – 118 av dem 18 insatser. Erbjöd 100 personer, 81 hembesök. Mår mycket bra, oro 
för framtida boende, att sälja huset och klara hyror.  

Framöver kommer besöken att vara för 77-åringar, ev även 80 åringar. Det är på grund av att 
kommunen kommer att vara med i ett projekt med högskolan i Kristianstad och ett antal andra 
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kommuner samt regionen. I projektet kommer tumskanning för hjärtflimmer att finnas med. 

Sociala Plattan – projekt hösten 2016 

I projektet ingick en grundkurs – 10-12 personer fick låna platta för att kunna delta i kursen, 
Det har även varit IT-caféer med olika teman och IT-jour för dem som behövde att få hjälp 
med eventuella problem med plattor, datorer och telefoner. 

Under våren görs en fortsättning då även för 75 åringar – 12 personer får grundkurs. 

Man söker nu efter personer i föreningar som kan bli IT-coacher, det finns ett bra material att 
använda. 

Övrigt 

Lenar informerar öven om det förebyggande arbetet bl.a. studiecirklarna passion för livet, 
prova på senioryoga. Man har nu lyckats få en yogatränare som kan fortsätta med detta som har 
blivit mycket uppskattat.   

En enkät har gjorts på trygghetsbostäderna, Lena återkommer när utvärderingen är klar. 

 

§ 7 

Strategin ”Det goda åldrandet” 
Sofia informerar om arbetet med att ta fram strategin, Omsorgs- och utbildningsutskottet har 
samlat in information och underlag. Pensionärs- och handikappråden är 
referensgrupper/fokusgrupper och diskuterar frågorna som även har även varit ute på 
hemsidan. 
 
Charlotta Lundberg ställer nedanstående diskussionsfrågor 

- Vad är viktigt för dig när du tänker på ditt liv som äldre? 
- Många talar om trygghet. Vad är viktigt för att känna sig trygg när man blir äldre? 
- Naturligtvis är det trevligast att träffa vänner och familj personligen, men på vilket sätt 

kan IT-hjälpmedel underlätta för dig att hålla kontakt med nära och kära? Kan IT även 
underlätta stödet från kommunen? 
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- För många är det viktigt med självbestämmande i vardagen. Vad är viktigt att kunna 

påverka själv när man blir äldre? 
- Att ”ha det bra på vägen”, kan handla om att få stimulans på olika sätt. En del är 

intresserade av att lära nytt, andra vill skapa tillsammans med andra och en del vill 
uppleva konst eller natur.  

- Vilken roll kan samhället ha i detta? 
 
Svar och synpunkter som lämnas sammanställs och skickas ut av Charlotta, tillsammans med 
det underlag som presenterades. 
 
§ 8 

Mötets avslutning  
Ordföranden tackar för medverkan och avlsutar sammanträdet. 
 
 
§ 9 

Gemensam diskussion/information med Handikapprådet 
Läget inför rivning och ombyggnad av Västanvid 
 
Lena Svensson informerar om att start för riving av den gamla delen är den 18/4.Första 
kvartalet 2019 ska nybygget vara klart sedan ska det nu befintliga boendet byggas om. Allt 
ska vara klart år 2020.  
En kommunikationsplan håller på att utarbetas, det kommer att vara en presenation på 
Västanvid samt fortlöpande information. 
Tillfälliga bodar för omklädesrum till personalen ska sättas upp. 
 
Pernilla Hallberg informerar att verksamheterna, socialpsykiatri, träffpunkten Kompassen och 
Nakterhuset påverkas av ny- och tillbyggnaden.  
Kompassen flyttar till tillfälliga lokaler mittemot Västanvid  i vecka 14. När Västanvids 
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nybyggnad är klar kommer verksamheten att flytta till Suterräng samt att all verksamhet 
samlokaliseras dit. Detta arbete påbörjas tidigast i höst. 
Nuvarande lägenheter för Nakterhuset ska renoveras och användas för seniorboende. 
 
Så snart som möjligt kommer Gode män och anhöriga att kallas till möte för mer information. 
 
 
 
 
 
 


